
Bupl Sydøst Pensionistsektions GENERALFORSAMLING  

Torsdag d. 7. november 2024. 

Side 1  

Referat Generalforsamling  
35 deltog i generalforsamlingen 

Der var afbud fra 3 personer på dagen 
 

Sted:   3F, Vingevej 1, 4760 Vordingborg. 

Tid: Torsdag d. 7. november 2024 -  kl. 11.30 – 15.30. 
 

1. Formalia. Herunder også valg af (dirigent, referent og stemmetællere). 
Dirigent: Brita Topp. Referent: Tove Ebbesen og Bodil Mortensen 

Stemmetællere: Ella Hansen og Lisbeth Møller. 
 

2. Beretning.   

Herunder også en kort beretning fra lokalafdelingerne. 
Bodil fremlagde bestyrelsens beretning.  

Der var spørgsmål til beretningen vedr., hvordan vi kommer ud med budskabet til alle nye 

pensionister, så de føler sig set og taget ved hånden – synlighed. 

Beretningen blev godkendt. Beretningen ligger på skrift. 

Lokalafdelingerne: 

Lisbeth: Næstved/Ringsted fortalte om alle arrangementerne, de har haft i årets løb.  

Bodil: Vordingborg fortalte om alle arrangementerne, de har haft i årets løb. 

Kirsten: Guldborgsund/Lolland fortalte om alle arrangementerne, de har haft i årets løb. 
Helle: Køge/Faxe/Stevns fortalte om alle arrangementerne, de har haft i årets løb. 

Alle beretningerne blev og godkendt og ligger på skrift. 
 

3. Regnskab 2023. 
Anne fremlagde regnskabet.  

Der var spørgsmål til udsendelse af breve til alle medlemmer, når der var overskud på regnskabet. 

Men overskuddet var i 2023, hvor der blev sendt breve a. 12 kr. 

Regnskabet blev godkendt. Regnskabet ligger på skrift. 
 

4. Budget 2025.  
Anne fremlagde budgettet for 2025, hvor der er afsat 0 kr. til porto. Spørgsmål vedr. udsendelse af 

breve til alle medlemmer. 

Budgettet blev godkendt. Budgettet ligger på skrift. 
 

5. Indkomne forslag.  

Forslag skal være skriftligt, og være bestyrelsen i hænde senest 10 dage før 

generalforsamlingen. 
 

Bestyrelsen har et forslag til drøftelse og beslutning: 

At alle arrangementer/aktiviteter er at finde for alle på hjemmesiden samt under Mit 

BUPL? Der sendes ikke længere breve! 

Det blev besluttet på generalforsamlingen d. 2. november 2023, at der, skal sendes 

breve en gang om året til alle i januar måned, som en 2-årig beslutning. 

Altså 2025 med, det vil bestyrelsen gerne have ændret, da portoen er på 25 kr. pr. brev. 
 

Efter en god drøftelse, der blev enighed om, at, alle aktiviteterne, som jo sendes til tovholder/formand 

for lokalafdelingerne, bliver videreformidlet til de medlemmer, der ikke har computer eller printer. 

Alle aktiviteterne kommer til at ligge på BUPL Sydøst´s hjemmeside under pensionist. Der bliver 

ikke længere sendt breve med Post Danmark. 
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6. Fremtidigt arbejde. 
Bodil fremlagde bestyrelsens fremtidige arbejde, samt en oversigt over økonomien vedr. busturene, så 

alle kan se, hvordan udgifterne fordeler sig. 

Herunder var der forslag til fremtidige ture: Clay Museet Middelfart. Forsorgsmuseet i Svendborg. 

Køng Museum, Nyord, Vores juletur 2025 er på plads, den går til Harndrup forsamlingshus med 

julemad og Humlemagasinet med pyntede juletræer og alt til jul. 

Fremtidigt arbejde blev taget til efterretning. Fremtidigt arbejde ligger på skrift. 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

På valg er: Kasserer Anne Lind Munk for 2 år 

Bestyrelsesmedlem: Karin Marcussen for 2 år 
Anne blev genvalgt for 2 år. 

Karin Marcussen ønskede ikke genvalg. 

Lisbeth Møller blev valgt til bestyrelsen for 2 år. 
 

8. Valg af 2 suppleanter på valg er Tove Ebbesen og Lisbeth Møller for 1 år 
Tove Ebbesen blev genvalgt for 1 år. 

Guri Poulsen blev valgt for 1 år. 
 

9. Valg af bilagskontrollant og suppleant (revisor) på valg er                       

 Johnni Buch og Anette Malmose. 
Johnny Buch blev genvalgt for 1 år 

Bente Mortensen blev valgt til Suppleant for 1 år 
 

10.  Orientering fra Landsudvalget samt valg af 1 repræsentant og 1 suppleant 

 v./Brita Topp. 

Valg til Landsudvalget: Brita Topp  

Suppleant: Gurli Lund Petersen 
Brita fremlagde en kort beretning. Der holdes 2 møder om året i marts og september, og der er stor 

opbakning til møderne. Møderne holdes i Odense. Der er blevet etableret god kontakt til næstformand 

Birgitte Conradsen, som er ansvarlig for pensionisterne. Der arbejdes på at få en artikel i Børn og 

Unge i 2025. 
Beretningen ligger på skrift. 

Brita Topp og Gurli Lund Petersen blev genvalgt. 

 

11.  Orientering fra Faglige Seniorer v./Brita Topp 
Brita fremlagde en kort beretning. Der forsøges at få oprettet lokalafdelinger. Der er på nuværende 

tidspunkt 27 lokalafdelinger. 

Der er oprettet 18 kommunegrupper. 

Der er Seniorfestival på Højskolen i Marielyst d. 23. og 24. juli 2025. Prisen er lige nu 780 kr. pr. 

person. 

Beretningen ligger på skrift. 
 

12.  Eventuelt 
Intet. 
 

Stor tak til Brita for at lede os gennem generalforsamlingen. 

 
Referenter:      Dirigent: 

Bodil Mortensen. og Tove Ebbesen   Brita Topp   


